



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau

*University of Macau Students' Union*

2024/2025 年度

澳門大學學生會畢業生委員會

第 7/2024 號畢業生委員會通告

關於學士畢業照拍攝通知

各位準學士畢業生：

2024/2025 年度澳門大學之應屆學士畢業生之畢業照拍攝將於二零二五年三月二十二及二十三日進行，詳情如下：

日期	時間	地點	內容
3 月 22 及 23 日 *學系團體拍攝	3 月 22 日 8:00-19:00 3 月 23 日 8:00-19:00	大學會堂 ( N2 )	價錢： MOP150 ● 學系照一張 ( 電子檔 ) ● 學院照一張 ( 電子檔 ) ● 全校照一張 ( 電子檔 )
3 月 29 日 *個人補拍	3 月 29 日 9:00-16:00	學生活動中心 E31-G019	個人補拍需另繳交後期電腦製作費用 MOP30

攝影公司：美心攝影器材

網上報名日期：2 月 18 日至 2 月 28 日

網上報名連結：<https://forms.gle/66YptqkD2rFTABqYA>





## 澳門大學學生會

---

Associação de Estudantes da Universidade de Macau

*University of Macau Students' Union*

### 注意事項：

- 各畢業生需填妥報名表及繳費方可進場拍攝。
- 各畢業生請準時按集合時間到達拍攝場地，無合理理由缺席者將不獲補拍。
- 拍攝當天須憑 學生證及付款截圖 方可進場，請妥善保管。
- 各畢業生須按照官方衣著要求，才可參加畢業照拍攝。
- 每個專業都已安排適當時間拍攝，各畢業生請提早 20 至 30 分鐘到達拍攝場地準備，如專業因遲到人數過多將不獲補時拍攝。
- 為保障現場秩序，攝影當天親友不可進入 N2 大學會堂，請親友在校內其餘地方自由拍攝。
- 照片預計會在六月製作完成，畢委會於收到照片後，將透過電郵發送電子檔給各畢業生。



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau

*University of Macau Students' Union*

### 畢業生拍攝衣着要求：

- 準畢業生必須穿著長袖白恤衫、純黑色西褲或西裙、黑領呔、純黑色鞋、畢業袍及畢業帽。畢業生必須熨燙畢業袍出席畢業典禮，並須自備髮夾及扣針以作固定畢業袍及畢業帽之用。
- 只有衣著符合者，才能參加當日的畢業照拍攝。

關於更多畢業袍衣著要求詳情，可瀏覽以下網址：

<https://reg.um.edu.mo/graduation/graduation-gown/specifications-of-graduation-gown/?lang=zh-hant>

如有疑問，歡迎電郵至 [umsu.gradcom@connect.um.edu.mo](mailto:umsu.gradcom@connect.um.edu.mo) 查詢。

祝各位同學畢業快樂！

2024/2025 年度  
澳門大學學生會畢業生委員會



甘晉譽主席  
二零二五年二月十七日



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau

**University of Macau Students' Union**

2024/2025

University of Macau Students' Union Graduation Committee Graduation  
Committee No. 7/2024

Notice about the Graduation Photo Shoot

Dear Potential Graduates :

The graduation photo shoot of the 2024/2025 graduates of the University of Macau will be held on  
March 22 and 23, 2025. Details are as follows:

Date	Time	Venue	Details
3/22 & 3/23  *Photo Shooting for each major	3/22 8:00-19:00 3/23 8:00-19:00	University Hall (N2)	Price : MOP150 ● 1 Major photo (electronic file) ● 1 Faculty photo (electronic file) ● 1 Full school photo (electronic file)
3/29  *Personal supplementary photo	3/29 9:00-16:00	Student Activity Centre E31-G019	Addition fee MOP30 for the extra photo editing cost

Photograph Company: Maxim' s Photographic Equipment

Online Application Period:2/18-2/28

**Online Application Link:** <https://forms.gle/66YptqkD2rFTABqYA>





澳門大學學生會

---

Associação de Estudantes da Universidade de Macau

***University of Macau Students' Union***

**Reminders:**

- All graduates have to fill in the Google form and finish the payment for the photo shooting.
- All graduates please arrive at the shooting venue on time at the meeting time. Those who are absent without a reasonable reason will not be given a supplementary photo.
- Please keep your student ID card and payment screenshot in a safe place on the day of the photo shoot.
- Graduates must follow the official dress code before participating in the graduation photo shoot.
- Each faculty will be arranged appropriate time for filming, graduates should arrive the shooting venue 20~30 minutes in advance to prepare. If the faculty has too many late students, it will not be given additional time for filming.
- In order to ensure the order on site, relatives and friends are not allowed to enter the N2 – University Hall on the day of the shooting. Relatives and friends are welcomed to take pictures in other areas of the campus.
- The photos are expected to be completed in June. After receiving the photos, the graduation committee will send the photos through email.



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau

**University of Macau Students' Union**

**Dress Code for Graduates :**

- Potential graduates must wear a white long-sleeved shirt, black pants or dress, black tie, black shoes, and graduation gown (along with their department's hood and square hat).
- Only those who wear according to the dress code can participate in the graduation photo shooting.
- For more information about the dress code for graduation gown, please visit the following website.  
<https://reg.um.edu.mo/graduation/graduation-gown/specifications-of-graduation-gown/?lang=zh-hant>

If you have any questions, please email us ([umsu.gradcom@connect.um.edu.mo](mailto:umsu.gradcom@connect.um.edu.mo))

2024/2025  
University of Macau Students' Union  
Graduation Committee



KamChonU President  
2025/02/17